

View this email in your browser

CAHK Activity 聯會活動

Celebrating Excellence at CAHK's 42nd Gala Dinner 香港通訊業聯會第42屆週年晚宴成功舉行





CAHK's 42nd Gala Dinner was successfully held on 17 October.

Together, we honored outstanding achievements in Telecom/ICT industry at the prestigious Dinner. A heartfelt thank you to our esteemed guest of honor, Mr. Algernon Yau, JP, Secretary for Commerce and Economic Development, for sharing his insights and support.

We extend our gratitude to our esteemed guests, including Mr Yang Jian, Director of the Department of Youth Affairs of the LOCPG HK; Hon Duncan Chiu, Member of the Legislative Council (Functional Constituency - Technology and Innovation); Mr Chaucer

Leung, JP, Director-General of Communications; and Ir Tony Wong, JP, Commissioner for Digital Policy, for their contineous support toward CAHK.

香港通訊業聯會第42屆週年晚宴於10月17日順利舉行。

聯會與業界同袍在晚宴共聚一堂,歡賀本年在電訊以及信息通信技術行業所作出優異成就。

除了衷心感謝晚宴主禮嘉賓,商務及經濟發展局局長丘應樺先生,JP在晚宴上發表致辭外,聯會亦感謝各位尊貴嘉賓對聯會多年來的支持,包括:香港中聯辦青年工作部處長楊健先生、立法會議員(科技創新界別)邱達根議員、通訊事務管理局辦公室通訊事務總監梁仲賢先生,JP,以及數字政策辦公室數字政策專員黃志光工程師,JP。

11th STAR Award Winners List Released 第11屆非凡年獎得獎名單出爐





The 11th STAR Award Presentation was also held on 17 Oct 2025. The competition, which spanned six months from start to finish, has brought to a successful close.

We extend our warmest congratulations to all the winners! Your hard work and perseverance over these months are truly remarkable. We also express our sincere gratitude to Mr. Bruce Lam, Organizing Chairman for the 11th STAR Award, and the 14 distinguished judges for their outstanding contributions.

The winners list and event photos from the presentation have been uploaded to the official website. CAHK looks forward to seeing all members continue to excel in next year's Award.

第42屆週年晚宴期間,會場亦同時進行《第11屆通訊業聯會非凡年獎》頒獎典禮,從參賽 到頒獎,歷時半年的比賽正式圓滿落幕。

聯會恭喜所有得獎者!你們連月來的的拼搏精神令人欽佩。此外,亦衷心感謝《第11屆通 訊業聯會非凡年獎》籌委主席林國誠先生以及14位星級評委的卓越貢獻。得獎名單以及頒 獎典禮合照已上載至官網,聯會歡迎各位會員在下年度的非凡年獎比賽再接再厲!

Sign Up for CAHK Christmas Cocktail 2025 歡迎報名香港通訊業聯會聖誕交流酒會



As Christmas approaches, the CAHK Christmas Cocktail 2025 will be held at the Royal Hong Kong Yacht Club on 9 December 2025. CAHK warmly welcomes both old and new friends to join us.

As a highlight on the business calendar, CAHK Christmas Cocktail bringing together over a hundred leaders, members, and industry peers from the ICT sector. This year, we are honored to have **Mr. Chaucer Leung, JP**, Director-General of Communications, Office of the Communication Authority, as our guest of honor. We are also honored to invite several former leaders of OFCA, including Mr Anthony Wong Sik-kei, SBS, JP; Mr Au Man-ho, SBS; and Ms. Eliza Lee Man-ching, GBS, JP, in attendance to celebrate the festive season with us.

Sing Up for the Cocktail: <u>f92c2cb0582ca0f26959487fce110133.pdf</u>

聖誕佳節即將來臨,一年一度的香港通訊業聯會聖誕交流酒會將於12月9日假皇家香港遊艇會。聯會歡迎舊友新知參與。作為商界日程中的重要活動之一,酒會匯聚超過百位信息與通信技術領域的領袖、會員及業界同仁。今年酒會更邀請通訊事務總監**梁仲賢先生,JP**作主禮嘉賓,並邀得多位通訊事務管理局辦公室前領導,包括王錫基先生,SBS,JP、區文浩博士,SBS,以及利敏貞女士,GBS,JP蒞臨,共賀佳節。

門票有限,欲購從速: f92c2cb0582ca0f26959487fce110133.pdf

HKSAR GOVT News 特區政府資訊

Open Tender for Sandy Ridge site 政府公開招標出售新界北區沙嶺用地

The Government has launched an open tender for the disposal of Lot No. 953 in Demarcation District No. 89 at Sandy Ridge, North District (Sandy Ridge Data Facility Cluster site) under a two-envelope approach.

The tender invitation will close by 12:00 noon of 31 December 2025 (Wednesday).

Two-envelope approach will be adopted in tender assessment to enable a comprehensive evaluation of both non-premium and premium proposals with a view to selecting the proposal that best unleashes the site's potential. Land sale documents for the lot including the Explanatory Statement, the Information Statement, the Form of Tender, the Tender Notice, the Conditions of Sale and the sale plans, can be downloaded at the Lands Department's website (www.landsd.gov.hk). Details of the tender have been gazetted today.

Should you have any enquiries, please contact Chief Estate Surveyor/Headquarters, Lands Department (Ms. LEUNG Chi Yan Jane) at Tel. No. 2231 3802 or Fax No. 2116 0764 or email address '<u>L953DD89@landsd.gov.hk</u>'.

政府於10月10日以「雙信封制」方式進行公開招標,出售位於新界北區沙嶺的丈量約份第89約地段第953號用地(沙嶺數據園區用地)。

截標日期:2025年12月31日(星期三)中午12時正

招標將會採用「雙信封制」進行評審,就投標者的非價格建議和價格建議作綜合考慮,以期 選出最能發揮用地潛力的方案。是次招標用地的賣地文件,包括說明陳述、資料說明、投標 表格、招標公告、賣地條件及賣地圖則,可於地政總署網頁下載。招標詳情已於今天刊憲。

如有查詢,請致電2231 3802或傳真2116 0764或電郵(<u>L953DD89@landsd.gov.hk</u>)與地 政總署總產業測量師(總部)(梁之仁女士)聯絡。

Consultation on the Draft of the Interoperability Framework for e-Government (IF) version 24.0 (English only)

The Government has invited change proposals on the IF from the industry and government bureaux and departments (B/Ds) in June 2025. The recommended updates to the IF standards are incorporated in the "Draft of the Interoperability Framework for e-Government version 24.0".

For the background information of deriving the recommended IF standards, please refer to the "Draft of Analysis Underpinning the Recommendations on IF for e-Government version 24.0". Summary of the associated updates are provided in the amendment history in respective documents. Related documents are available at the following URL:

https://www.digitalpolicy.gov.hk/en/our_work/data_governance/policies_standards/interope_rability_framework/

To complete the yearly review, you are invited to provide your comments on the "Draft of the Interoperability Framework for e-Government version 24.0", if any, please email to <u>ifcg@digitalpolicy.gov.hk</u> by 11 November 2025.

Supporting Activities 聯會支持活動



GS1 Hong Kong Summit 2025

Date: October 28, 2025 (Tuesday)

Time: 9:00am – 6:00pm

Venue: HKCEC Level 2, S200 Series Meeting Rooms

Limited Time Offer: Supporting Organization Members enjoy special price \$720 (Original price \$900)

Register now: https://www.gs1hk.org/zh-hk/gs1hksummit/2025

P.S. Please select Supporting organisations from Ticket Category, choose the supporting organization you belong to and then you can entitle to the discounted price, for any enquiry, please contact Ms. Leung at 2863 9709.

日期:2025年10月28日(星期二)

時間:9:00am – 6:00pm

地點:香港會展2樓全層S200系列會議室

限時優惠:支持機構會員專享 \$720 優惠價(原價\$900)

立即報名:<u>https://www.gs1hk.org/zh-hk/gs1hksummit/2025</u>

附註:只需於ticket category選擇supporting organization及你所屬協會即可享有優惠,如有任何查詢,請致電2863 9709與梁小姐聯絡。



Hong Kong International Computer Conference 2025

Date: 17-18 November, 2025 (Monday & Tuesday)

Format: Physical Conference

Venue: S421, 4/F, Old Wing, HKCEC, 1 Expo Drive, Wan Chai

Registration and Programme Booklet: Click here

Special Offer: Using promo code **HKCSCORPM** will get a full access to the

conference at no charge (a HK\$500 value).

For query about the Conference, please call HKCS at 3589-5154 or email to hkicc@hkcs.org.hk.

香港國際電腦會議2025

日期:2025年11月17日至18日(星期一及二) 地點:香港會議展覽中心舊翼四樓S421會議室

形式:實體會議

報名及活動議程:點此查看

特別優惠:憑藉宣傳號碼HKCSCORPM,參加者可以免費參加會議。

如對會議有任何查詢,請致電3589-5154或電郵至hkicc@hkcs.org.hk。

CAHK Member Market Place 聯會會員市場推廣

MARKET PLACE BY MEMBERS

Market Place by Members is your free and alternative promotion space. Use it, make the space works for you.

CAHK Full or Associate Members are entitled to One Free-of-charge Advertisement each year!

The Free Advertisement can be an introduction of the products or services of your organization, or promotion of your anchor campaign.

Specifications of the Free Advertisement: File format: JPG/PNG(300dpi)

If interested, please contact the editor at info@cahk.hk for further discussion.

Remarks

- 1. The free-of-charge advertisement space is limited, so it is first come, first served.
- 2. Materials deadline is 25th of each month.
- 3.CAHK has the sole discretion right to approve, edit and decide on the placement of advertisements, and will not be held any liability for advertisement errors or any subsequent loss or damage caused thereof.

Communications Association of Hong Kong 香港通訊業聯會

Tel: <u>2504 2732</u> Email: <u>info@cahk.hk</u>

This message was sent to officer@cahk.hk by info@cahk.hk Fo Tan Railway House, No. 9 Lok King Street, Fo Tan, N.T., Hong Kong,

VerfiedUnsubscribe SM Unsubscribe